
 

"Mert az Emberfia azért jött, hogy megkeresse és megtartsa az 
elveszettet" (Lk. 19,10) 

Kedves Testvéreim! 

A karácsonyi történet, amelyet gyerekkorunk óta jól ismerünk, meghatározott 
céllal történt. Értelme és jelentősége van annak, hogy Jézus Krisztus 
személyében maga a mindenható és teremtő Isten emberré lett és közénk jött. 
Ezt fogalmazza meg Jézus, a fent idézett igeversben: "azért jött, hogy 
megkeresse és megtartsa az elveszettet." 

A bűn következtében az ember elszakadt teremtő és alkotó Úrától, ezért 
elveszett és elesett lett. Annyira, hogy ezt önerőből nem tudja orvosolni és 
jóvátenni. Isten szerető és kegyelmes Isten, de igazságos is. A hitvallás úgy 
fogalmaz, hogy "az Ő igazsága megköveteli, hogy ugyanaz a természet 
fizessen meg a bűnért, amely azt elkövette, márpedig aki maga is bűnös, sem 
magáért, sem másokért meg nem fizethet." A fizetni való pedig nem kevés. Pál 
apostol úgy fogalmazza meg, hogy "a bűn zsoldja a halál." 

Ezért Isten cselekedett, ezért lett karácsony. Az Ő igazságossága tette 
lehetővé hatalmas szeretetének és kegyelmének a megnyilvánulását a 
világunkban. Emberré lett Isten, hogy megszabadítson. Emberré lett, hogy 
megkeressen és megtartson. Emberré lett, hogy a legnagyobb áldozat 
vállalásával megfizessen az ember bűnéért. Emberré lett, hogy nekünk életet 
kínáljon. 

Ha felismerted és belátod, hogy szükséged van a megkeresésre és a 
megtartásra, szükséged van a szabadulásra, szükséged van az Isten által 
kínált Életre, akkor 2024 karácsonyán, te magad vagy az ünnep célja, mert 
érted született meg a világ Megváltója. 

Ezekkel a gondolatokkal kívánok nektek, családjaitoknak és minden 
gyülekezeti tagnak Istentől megáldott, békés, boldog karácsonyt! 
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